

Skovsbo Grundejerforening

Referat af bestyrelsesmøde nr. 15 af 29. maj 2023

Grevinge 29. Maj 2023

Inviterede:

John Andersen (tidligere formand), Bo Løvgreen (best), Kirsten Kiel (best), Benny Kiel (best), Tina Weber (best), Peter Ravn (suppl) og Henrik (suppl)

Afbud fra Henrik og John

Orientering fra formanden

Overdragelse fra tidligere formand

Modtog mail d. 25. maj fra John Andersen, der alligevel ikke ønskede at deltage i en overdragelse og frabad sig yderligere kontakt.

Skulle nogen grundejer have info, der findes nødvendigt for bestyrelsen. Må der gerne rettes henvendelse i formandens postkasse (Skovsbovej 10) eller kontakt@skovsbo.net

Referatet fra generalforsamlingen

Kirsten Kiel er desværre forsvundet i en af de mange gennemgange af referatet. Hun er selvfølgelig med i bestyrelsen som besluttet på generalforsamlingen.

Henvendelse fra bestyrelsesmedlem

Tina Weber har desværre meddelt, at hun må trække sig fra sin opgave af helbredsmæssige årsager. Derfor træder Peter Ravn ind som gyldigt bestyrelsesmedlem

Gennemgang og fordeling af opgaver

- a. Referent/sekretær

Den har Majbritt Brander

- b. Kasserer + aftale om overdragelse + Papirer og underskrifter til banken +Forsikringer

Den har Peter Ravn.

- c. Dræn

Den har Benny Kiel.

- d. Grønne områder (brandbælte, hegnsmand kontakt m.m) + veje

Den har Benny Kiel.

- e. Hjemmesiden

Den har Rene Ritzau for nuværende.

- f. Tavler

Den har Majbritt Brander.

- g. Facebook

Den har Rene Ritzau.

- h. Kontakt til kommunen

Den har Majbritt Brander.

- i. Skovsbo mail

Den har Majbritt Brander (når hun har fået den overdraget af Rene Ritzau)

- j. Hjertestarteren

Den har Bo Løvgreen.

- k. Jordbunken ved Skovsbovej 2

Den opgave har Thorsen og har rykket vognmand. (Benny Kiel)

- l. Sag vedr. Grundejer ang dræn

Det er besluttet at give en henstilling om at få bragt tingene i orden. (Bo Løvgreen)

Formanden tager kontakt til Rene Ritzau koder til Facebook, hjemmeside og mail.

Bo Løvgreen sørger for at ordne møbler på Skovsbovej 2, der har fået fugt.

Vi har brug for en printer og 2 computer. Efter overdragelse med kasserer vurderer vi om dette kan lade sig gøre.

Vi skal have set på hvilke regler der er for brandbæltet.

Vi undersøger pris på at komme tilbage til den tidligere ordning vedr. Græsslåning m.m.

Hækkene bør klippes så skraldebilen kan komme til.

Der undersøges muligheden for et arrangement.

b. Dato for næste møde

Næste møde 1. juli. Kl 10.00

c. Evt.